
Geachte fractie Algemeen Belang. 
 
Naar aanleiding van uw oproep om te reageren  op de toekomstplannen voor ons Lindeplein, geef ik 
u graag mijn visie hierop. 
 
Als geboren en getogen inwoner van Oisterwijk draag ik onze gemeente een warm hart toe. 
Regelmatig verschijnen er in de media berichten over de inrichtingsproblemen van het Lindeplein , 
enorme hoge kosten zijn gemaakt en zullen nog gemaakt gaan worden voordat het een Oisterwijks 
plein gaat worden waar men graag vertoeft. 
Steeds wordt terug gekomen op de falende waterbakken met al hun problemen, als maar raaien en 
hopen op oplossingen die onze gemeenschap erg veel geld en ergernis hebben gekost. 
 
Als gevestigde groenondernemer en fijn-hovenier met ruin 30 jaar ervaring heb ik zo mijn eigen 
toekomstbeeld voor dit plein. 
Ik zie een eenvoudige vraag: maak dit plein sfeervol, gezellig ,multifunctioneel, Oisterwijks en 
uitnodigend. 
Geen van deze termen zijn nu  van toepassing in de huidige situatie. 
Zelfs al zou er een enorme meevaller zijn en gaan de waterbakken na een paar kleine aanpassingen 
perfect lopen , dan blijft het nog steeds een naar ,ongezellig ,kil en tochtig plein. 
Afscheid nemen, even slikken voor wat betreft het reeds weggegooide geld en slopen die handel. 
 
Wat maakt onze dorpskern nu zo sfeervol? 
DE BOMEN!! 
Probeert u  onze dorpskern eens voor te stellen zonder de bomen, dan blijft er een saai , bloot, 
tochtig sfeerbeeld over  waar niemand zich prettig bij voelt. 
Precies de ambiance die ons Lindeplein nu biedt. 
Op zich zijn de gevels van de panden gevarieerd en passend in Oisterwijk, een hoeveelheid groen zou 
dit plein het juiste effect bieden. 
De laatste onderzoeken geven nauwkeurig aan welke belasting het plein kan dragen en waar. 
Door het verwijderen van de waterbakken ontstaan er zeker mogelijkheden voor een fraaie 
bomenlijn, hierdoor krijgt het plein een soort plafond waardoor het een stuk intiemer wordt . 
De tocht, op dit lange en smalle plein met hoge gevels, zal daardoor aanzienlijk verminderen. 
Hoge bomen vangen veel wind! 
Op de gemeente kwekerij staan vast geschikte exemplaren die hiervoor kunnen worden gebruikt, 
wat is een Lindeplein zonder Lindes! 
Verhoogde plantbakken, een beetje in de afmetingen van de te slopen waterbakken, kunnen tevens 
als zitbank worden gebruikt. 
De huidige verlichte boompjes kunnen blijven staan of wat verschoven worden zodat er wat 
terrasafbakening komt. 
Met zeer beperkte kosten is in mijn ogen een hoog rendement te halen , bomen op dit plein, 
eenvoud siert, waarom nog langer moeilijk doen als het makkelijk kan. 
Eenmaal een beetje aangeslagen wordt ons Lindeplein een druk bezocht plein, dan komen de 
winkeltjes vanzelf vol en wil iedere bruid hier haar foto’s gemaakt hebben en een feestje vieren. 
 
Ik weet niet wat voor afspraken er gemaakt zijn of wat voor verplichtingen er zijn mbt Bert Huls, 
maar eerlijk gezegd heb ik zo mijn bedenkingen over hoe hij ons dorp invult. 
Graag licht ik u alles eens persoonlijk toe en ben bereid tot verdere planvorming waarna ik ook graag 
als groenondernemer kan zorgdragen voor een  vakkundige uitvoering en toekomstig beheer. 
 
Hoogachtend. 
Victor Roosen, www.victor-roosen.nl  
 


